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Jelen vannak: 

 Körmendiné Imre Erzsébet nevelési igazgatóhelyettes 

  Dombi Piroska tanárnő, Drogkoordinátor 

 Szántóné Horváth Magdolna tanárnő ifjúságvédelmi felelős 

 Solymos Ottó DÖK elnöke 

 és a DÖK jogi képviselője 

 Wetterhán Béla tanár szalagavató szervezője 

 Szabó Jenőné tanárnő az iskolaszék titkára 

 Jelenléti ív szerinti, szülő képviselők 

 

 

Témája: meghívó szerinti, azaz tájékoztatást tartott a DÖK Elnöke és jogi 

képviselője, a 2010/2011. évi DÖK programról, feladatokról, válaszolt a 

szülők felvetett kérdésekre. Ezután elhagyták a megbeszélés helyszínét. 

 

 

Dombi Piroska tanárnő tájékoztatta a szülőket a tanév drog prevenciós feladatairól, 

pályázati helyzetről és kérte a szülők segítségét a szülőket érintő 

előadásokon való minél aktívabb részvételre. 

 

 

Szántóné Horváth Magdolna tanárnő tájékoztatást tartott az elvégzett munkáról, 

előttünk álló feladatokról. 

 

 

Wetterhán Béla, mint szervezőtanár tájékoztatást tartott a szalagavató 

szervezésének helyzetéről. Kiemelten felhívta a figyelmet a helyszín 

adottságára, kérte a szülők támogatását a zavartalan balesetmentes 

lebonyolítás támogatásában. Felhívta a figyelmet a sportkomplexum 

minden igényt kielégítő állapotára. Kiemelte, hogy a sportcsarnok 

területén tilos a dohányzás, mert az egész komplexum a tűzoltósághoz 

van bekötve. Riasztás esetén kiszállnak és minden kiszállás 80.000 Ft-ba 

kerül. Részletesen ismertette a sportkomplexum megközelítésének 

lehetőségét, tömegközlekedési és egyéni közlekedéssel. Felhívta a 

figyelmet, hogy a főpróba és az ünnepség azért kerül egy napon 

megrendezésre, hogy a tanulóknak ne okozzon plusz terhet. Ismertette 

azt is, hogy a kezdés időpontja eltér az eddigiektől azért, hogy a vidékről 

bejövő vendégek és tanulók a tömegközlekedéssel zökkenőmentesen 

közlekedhessenek. 



 

 

 

Körmendiné Imre Erzsébet nevelési igazgatóhelyettes kiegészítette a szervező 

tájékoztatását, majd ezt követően foglalkozott a napi problémákkal, 

úgymint teremtisztaság, dohányzás, mellékhelyiségek nem 

rendeltetésszerű használatát. 

 

A jelenlévő szülői képviselők megígérték, hogy továbbadják a meglévő problémákat 

és az ebből adódó feladatokat a szülőtársaik felé. A további részen a szalagavatóval 

kapcsolatos szervezési problémákat beszélték meg az iskolaszék titkárának 

irányításával. 

 

 

Kmf. 

 

 

Szabó Jenőné 

az iskolaszék titkára 

 

 

 


